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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Elisabeth Svantesson (M)

2023/24:316 Narkotikasmugglingen via Helsingborg

Mycket tyder på att en stor del av införseln av narkotika till Norden kommer 
genom Helsingborg och inte minst genom hamnen. Det senaste året har 
exempelvis över ett ton kokain beslagtagits, vilket högst troligt bara är en 
bråkdel av den sammanlagda mängden som tas in genom Helsingborg.

En del i att stävja den organiserade brottsligheten i landet är att begränsa delar 
av gängens inkomstkällor. Narkotikan är en sådan del. Helsingborg har liksom 
många andra större städer stora problem med organiserad brottslighet, och 
narkotikans närvaro förstärker situationens allvar.

Sverige har tyvärr, genom en oförmåga att fatta bra politiska beslut, hamnat i en 
situation där den organiserade brottsligheten äter sig in i allt större delar av 
samhällskroppen. Narkotikahandeln är en del av problemet, och vi politiker 
behöver göra vad vi kan för att minska tillgången runt om i Sverige. 

Med anledning av ovanstående ställer jag följande fråga till finansminister 
Elisabeth Svantesson:

 

Vilka åtgärder avser ministern att genomföra för att förstärka tullens 
möjligheter att minska införseln av narkotika till Sverige?

………………………………………

Pontus Andersson Garpvall (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-11-30
Besvaras senast
2023-12-06 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


